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Abstract (en)
[origin: ES8200183A1] This loading device for an average-caliber weapon mounted in a turret comprises a barrel-shaped body rotatably mounted in
a fixed casing. In the barrel-shaped body are provided several positions spread out around the axis of rotation and each intended to receive a piece
of ammunition. Means are provided for rotating the barrel-shaped body through angular steps equal to the gap between successive positions so as
to cause each of the positions to coincide in turn with a removal aperture provided in the casing.

Abstract (fr)
Un dispositif d'approvisionnement (10) pour arme de moyen calibre (13) en tourelle comprend un corps de barillet (16) monté rotatif dans un carter
fixe (14). Dans le corps de barillet (16) sont ménagés plusieurs emplacements répartis au tour de l'axe de rotation et destinés à recevoir chacun
une munition (38). Des moyens (28) permettent de faire tourner le corps de barillet par pas angulaires égaux à l'intervalle entre emplacements
successifs de façon à faire coincider chacun des emplacements à son tour avec une ouverture d'extraction prévue dans le carter (14).
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